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Järvi-Suomen Partiolaisten leirikeskus, Toivakka 

 

Paikalla: 

Pilvi Innola 

Minna Havunen 

Inka Lindroos 

Iina Jokilaakso 

Martta Kantele 

Katja Rössi 

Jarkko Lievonen 

Topi Haarlaa 

Juho Lipponen 

Leea Lamminpää 

Sini Tyvi 

Liisa Karvonen 

Anssi Almgren 

Elina Nurminen 

Marjo Tuovinen 

Saara Tolvanen 

Jaakko Kiilunen (kohdat 1-10) 

Kirsi Ahonen (kohdat 1-10) 

Ilkka Tiensuu 

Joni Heikkinen 

Hanna Keränen 

Katariina Köykkä 

Minna Nurminen 

Johanna Tyynelä 

Anna Hytönen 

Tiina Keinänen 

Mikael Björkman 

Kaarina Määttä 

Hermanni Riikonen (kohdat 10-14) 

Mari Uotila (kohdat 10-14) 

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin klo 18.25. 

2. Puheenjohtajan, sihteerin ja ääntenlaskijoiden valinta 

Valittiin puheenjohtajaksi Pilvi Innola, sihteeriksi Kaarina Määttä, ääntenlaskijoiksi Marjo 

Tuovinen ja Iina Jokilaakso. Puheenjohtaja Pilvi Innola jatkoi. 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Lisättiin kohta 4, kokouksen päätöksentekotavan valinta, sekä kohtaan 10 lisättiin policy-

paperin käsittely. 

 



Hyväksyttiin kokouksen esityslista. 

4. Kokouksen päätöksentekotavan valinta 

Valittiin kokouksen päätöksentekotavaksi konsensus-menettely. 

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin. 

6. Uuden tiimin esittely ja kuulumiset 

Uusi tiimi aloitti vuoden alusta, oli mukana vanhan tiimin kanssa jo viime vuoden puolella. 

Uuden tiimin jäsenet esittelivät itsensä ja vastuualueensa. 

 

Tiimi on kokoontunut kahdesti kokoukseen ja strategiapäivään vuoden aluksi 11.1. Tiimi 

vaikuttaa hyvältä ja aikaansaavalta. 

7. Kampanjariihen kuulumiset ja kampanjan teeman valinta 

Leea Lamminpää kertoi, että kampanjatyöryhmä tapasi ensimmäisen kerran joulukuussa, 

jossa päätettiin kolme teemavaihtoehtoa. Kampanjariihessä oli valittu näistä kaksi 

vaihtoehtoista teemaa, jotka esiteltiin jäsenkokoukselle. 

 

Kirsi Ahonen esitteli ensimmäisen vaihtoehdon, joka oli Polttava kysymys, Maan Ystävien 

ilmastokampanja. Kampanjassa ympäristövaliokunnassa vaikuttaville kansanedustajille 

lähetettäisiin kampanjaan liittyviä vetoomuskortteja. Kampanja on pitkäkestoinen, vuoteen 

2010 asti. Kortit ovat Maan Ystävien logolla. Changemaker toisi kampanjaan omana 

näkökulmanaan pohjoinen-etelä –kysymyksen. 

 

Perusteluita Maan Ystävien kanssa yhteiseen kampanjaan olisi 

- Synergiaedut 

- Oma näkökulma 

- Potentiaalia onnistua 

- Valmis materiaali 

- Iso, tärkeä asia! 

 

Tässä vaiheessa edullista olisi, että tekemällä yhteistyötä voitaisiin samalla keskittyä heti 

suunnittelemaan rauha-teeman kampanjaa seuraavalle vuodelle. Kysyttiin kampanjan 

yhteistyökumppaneista. Ahonen kertoi, että myös Suomen Luonnonsuojeluliitto ja Luonto-

liitto ovat kampanjassa mukana. 

 

Sini Tyvi esitteli toisen kampanjavaihtoehdon, Kuntakampanjan. Tavoitteena olisi, että 

kunnat osallistuisivat Kuntaliiton ilmastokampanjaan, tai vaihtoehtoisesti Changemakerin 

laatimat omat tavoitteet. Kampanjassa vedottaisiin kunnallisvaaleissa kuntiin valittavien 

päättäjien arvoihin, mitattaisiin heidän ekologista jalanjälkeään, ja haastettaisiin 

kunnallisvaaliehdokkaita. Kuntakampanja olisi Changemakerin oma, itsenäinen kampanja.  

 

Keskusteltiin kampanjaksi ehdotetuista teemavaihtoehdoista. Kommentoitiin, että Polttava 



kysymys olisi hyvä siinä tehtävän järjestöjen yhteistyön kannalta. Toisaalta myös 

Changemakerin omista kampanjoista on kuitenkin saatu hyviä kokemuksia. Keskusteltiin 

Changemakerin oman ja toisaalta yhteistyössä tehtävän kampanjan eduista ja haitoista. 

Todettiin, että Changemakerilla olisi hyvä mahdollisuus tuoda kehitysmaiden näkökulma 

esille Polttava kysymys –kampanjassa.  

 

Ehdotettiin Polttavaa kysymystä kampanjaksi vuodelle 2008. Hyväksyttiin.  

 

Ehdotettiin, että kampanjatyöryhmä jakautuu kahtia vuonna 2008. Puolet 

kampanjatyöryhmästä sitoutuu Polttava kysymys –kampanjaan. Toinen puoli suunnittelee 

uutta rauhaan liittyvää kampanjaa. Ehdotettiin myös, että Changemaker sitoutuu Polttava 

kysymys –kampanjaan pitemmällä tähtäimellä, vuoteen 2010 asti. Hyväksyttiin. 

8. Toimintakertomus 2007 

Koordinaattori Kaarina Määttä esitteli Changemakerin valtakunnallisen toimintakertomuksen 

vuodelta 2007. 

 

Hyväksyttiin toimintakertomus 2007. 

9. CM & KUA -yhteistyösopimus 

Tarkistettiin yhteistyösopimus. Hyväksyttiin CM & KUA –yhteistyösopimus. 

10. Rauha-vuositeeman taustamateriaalin hyväksyminen ja policy-paperin 

käsittely 

Ilkka Tiensuu oli esitellyt vuositeeman taustamateriaalin aamupäivällä. Taustamateriaali 

annettiin tiedoksi. Valtuutettiin Tiensuu toimittamaan materiaali valmiiksi. Käsiteltiin Rauha-

riihessä muotoiltu Policy-paper. Luettiin kannanotto lause lauseelta läpi. Keskusteltiin 

kannanotosta. Ehdotettiin muutamia sisältö- ja sanamuutoksia. Keskusteltiin paperin 

otsikosta. Ehdotettiin otsikoksi Rauhantyön periaateohjelma 2008–2009. Hyväksyttiin. 

 

Hyväksyttiin Rauhantyön periaateohjelma 2008-2009 kokonaisuudessaan. 

11. Vaellusriihen sato 

Päätettiin, että vaelluksen suunnittelua jatketaan Kylä-keskustelufoorumilla. Valtuutettiin 

Joni Heikkinen ja Saara Tolvanen aloittamaan keskustelu ja suunnittelu Kylässä. 

12. Muut esille tulevat asiat 

Ei muita esille tulevia asioita. 

13. Ilmoitusasiat 

Ilmoitettiin, että Changemakerin osa-aikaisen verkostoassistentin rekrytointiprosessi on 

käynnissä. Mari Uotila esitteli itsensä tiimin jäsenenä. 



14. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.08.  

 

 


